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Protokół nr XXV/20 

z obrad XXV sesji Rady Miejskiej w Rzgowie 

w dniu 24 czerwca 2020 r. 

w Sali Obrad Rady Miejskiej w Rzgowie, pl. 500-lecia 22 

 

Ad.1.  

Obrady XXV sesji Rady Miejskiej w Rzgowie otworzył o godz. 09:22 Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Rzgowie Radosław Pełka. Sesja zwołana została na godz. 09:00.  

 

Przewodniczący rady Radosław Pełka powitał Burmistrza Rzgowa Mateusza Kamińskiego 

oraz poinformował, że obrady XXV sesji są transmitowane on–line.  

 

Ad.2.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Rzgowie Radosław Pełka poinformował, że na 

ustawowy stan Rady – 15 radnych – obecnych jest 13 radnych i stwierdził prawomocność 

obrad. Nieobecny radny Zbigniew Waprzko i Paweł Redzynia – dotarli później.  

 

Obsługę prawną zapewniała mecenas Lilla Perka.   

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

 

Nie było uwag, co do prawidłowości zwołania sesji.  

 

Ad.3.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka na podstawie §17 Statutu Gminy Rzgów zgłosił na 

sekretarza obrad kandydaturę radnego Zbigniewa Cisowskiego.  

W głosowaniu: 10 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się”, 2 „brak głosu” Rada Miejska 

w Rzgowie wyraziła zgodę na powołanie sekretarza obrad. 

 

Ad.4. 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka przedstawił porządek obrad i zapytał, czy są 

wnioski o jego zmianę.  

1. Otwarcie XXV sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Wybór Sekretarza obrad. 

4. Przedstawienie porządku obrad. 

5. Przyjęcie protokołu z XXIV sesji.  

6. Przedstawienie Monitoringu „Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych 

Gminy Rzgów na lata 2018 – 2023” - Raport za okres realizacji 2018-2019. (DRUK 1) 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LIX/460/2018  Rady 

Miejskiej w Rzgowie z dnia 26 września 2018 r.  w sprawie określenia szczegółowych 

warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze  i specjalistyczne usługi 

opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od 

opłat, jak również trybu ich pobierania. (DRUK 2) 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części północnej miejscowości Grodzisko. (DRUK 3) 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części miejscowości Konstantyna. (DRUK 4) 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy placu w Rzgowie. (DRUK 5) 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Rzgowie. (DRUK 6) 
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12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Bronisinie Dworskim. 

(DRUK 7) 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Bronisinie Dworskim. 

(DRUK 8) 

14.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Konstantynie. (DRUK 

9) 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów 

dzierżawy nieruchomości stanowiących własność Gminy Rzgów. (DRUK 10) 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia 

usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 

i zagospodarowania tych odpadów. (DRUK 11) 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza 

Rzgowa. (DRUK 12) 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Rzgów na lata 2020-2034. (DRUK 13) 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie w sprawie zmian w budżecie Gminy Rzgów na 

rok 2020. (DRUK 14 ) 

20. Rozpatrzenie „Raportu o stanie Gminy Rzgów za 2019 rok”:  

a) debata nad „Raportem o stanie Gminy Rzgów za 2019 rok” 

b) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Rzgowa wotum zaufania 

(DRUK 15) 

21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz 

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Rzgów za 2019 r. (DRUK 16) 

a) przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Rzgów za rok 2019 wraz z 

informacją o stanie mienia komunalnego oraz sprawozdania finansowego za rok 2019 

b) odczytanie opinii RIO w Łodzi dotyczącej sprawozdania Burmistrza Rzgowa  

z wykonania budżetu za rok 2019 (DRUK 17) 

c) przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej dotyczącej rozpatrzenia sprawozdania z 

wykonania budżetu Gminy Rzgów za rok 2019 wraz z informacją o stanie mienia 

komunalnego, opinią RIO w Łodzi oraz sprawozdania finansowego za rok 2019 

(DRUK 18) 

d) dyskusja 

e) głosowanie nad projektem uchwały (DRUK 16) 

22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Rzgowa 

z tytułu wykonania budżetu za rok 2019. (DRUK 19) 

a) przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium  

z wykonania budżetu za rok 2019 Burmistrzowi Rzgowa (DRUK 20) 

b) odczytanie opinii RIO w Łodzi w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie 

absolutorium Burmistrzowi Rzgowa za rok 2019 (DRUK 21) 

c) dyskusja 

d) głosowanie nad projektem uchwały (DRUK 19) 

23. Komunikaty, sprawy różne.  

24. Zamknięcie XXV sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 

 

Burmistrz Mateusz Kamiński zgłosił wniosek formalny o wprowadzenie dodatkowego punktu 

do porządku obrad: 
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1) rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy w zakresie 

dopłaty w formie dofinansowania zadań własnych organizatorów w zakresie przewozów 

autobusowych o charakterze użyteczności publicznej (DRUK 22) 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek formalny Burmistrza Rzgowa w sprawie wprowadzenia projektu uchwały do 

porządku obrad jako punkt 17.  

W głosowaniu bezwzględną większością głosów– 12 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących 

się”, 1 „brak głosu” Rada Miejska w Rzgowie postanowiła o zmianie porządku obrad.  

 

Porządek po zmianach: 

1. Otwarcie XXV sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Wybór Sekretarza obrad. 

4. Przedstawienie porządku obrad. 

5. Przyjęcie protokołu z XXIV sesji.  

6. Przedstawienie Monitoringu „Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych 

Gminy Rzgów na lata 2018 – 2023” - Raport za okres realizacji 2018-2019. (DRUK 1) 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LIX/460/2018  Rady 

Miejskiej w Rzgowie z dnia 26 września 2018 r.  w sprawie określenia szczegółowych 

warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze  i specjalistyczne usługi 

opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od 

opłat, jak również trybu ich pobierania. (DRUK 2) 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części północnej miejscowości Grodzisko. (DRUK 3) 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części miejscowości Konstantyna. (DRUK 4) 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy placu w Rzgowie. (DRUK 5) 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Rzgowie. (DRUK 6) 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Bronisinie Dworskim. 

(DRUK 7) 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Bronisinie Dworskim. 

(DRUK 8) 

14.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Konstantynie. (DRUK 

9) 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów 

dzierżawy nieruchomości stanowiących własność Gminy Rzgów. (DRUK 10) 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia 

usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 

zagospodarowania tych odpadów. (DRUK 11) 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy w zakresie 

dopłaty w formie dofinansowania zadań własnych organizatorów w zakresie przewozów 

autobusowych o charakterze użyteczności publicznej. (DRUK 22) 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza 

Rzgowa. (DRUK 12) 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Rzgów na lata 2020-2034. (DRUK 13) 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie w sprawie zmian w budżecie Gminy Rzgów na 

rok 2020. (DRUK 14 ) 

21. Rozpatrzenie „Raportu o stanie Gminy Rzgów za 2019 rok”:  
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 a) debata nad „Raportem o stanie Gminy Rzgów za 2019 rok” 

 b) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Rzgowa wotum zaufania (DRUK 

15) 

22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz 

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Rzgów za 2019 r. (DRUK 16) 

 a) przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Rzgów za rok 2019 wraz z 

informacją o stanie mienia komunalnego oraz sprawozdania finansowego za rok 2019 

 b) odczytanie opinii RIO w Łodzi dotyczącej sprawozdania Burmistrza Rzgowa  

z wykonania budżetu za rok 2019 (DRUK 17) 

 c) przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej dotyczącej rozpatrzenia sprawozdania z 

wykonania budżetu Gminy Rzgów za rok 2019 wraz z informacją o stanie mienia komunalnego, 

opinią RIO w Łodzi oraz sprawozdania finansowego za rok 2019 (DRUK 18) 

 d) dyskusja 

 e) głosowanie nad projektem uchwały (DRUK 16) 

23. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Rzgowa 

z tytułu wykonania budżetu za rok 2019. (DRUK 19) 

 a) przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium  

z wykonania budżetu za rok 2019 Burmistrzowi Rzgowa (DRUK 20) 

 b) odczytanie opinii RIO w Łodzi w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie 

absolutorium Burmistrzowi Rzgowa za rok 2019 (DRUK 21) 

 c) dyskusja 

 d) głosowanie nad projektem uchwały (DRUK 19) 

24. Komunikaty, sprawy różne.  

25. Zamknięcie XXV sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 

 

Ad.5. 

Protokół z XXIV sesji został przyjęty bez uwag. 

 

Ad.6.  

Monitoring „Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Rzgów na lata 

2018 – 2023” - Raport za okres realizacji 2018-2019 przedstawiła Kierownik MOPS w 

Rzgowie Aneta Łopyta. Monitoring stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad.7. 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do 

głosowania.  

W głosowaniu – 13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XXV/229/2020 w sprawie zmiany uchwały Nr 

LIX/460/2018  Rady Miejskiej w Rzgowie z dnia 26 września 2018 r.  w sprawie określenia 

szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze  i 

specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych 

dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub 

całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (13 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Kamila 

Kuźnicka, Radosław Pełka, Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, Jarosław 

Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Stanisław Zaborowski 

„NIEOBECNI” (2 radnych) 

Paweł Redzynia, Zbigniew Waprzko 
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Ad.8.  

W dyskusji wzięli udział: 

- Marek Bartoszewski 

- Mateusz Kamiński 

- Agnieszka Krawiec 

- Marek Bartoszewski 

- Jarosław Świerczyński 

Mateusz Kamiński 

Jarosław Świerczyński 

 

Radny Marek Bartoszewski zawnioskował o zatrudnienie osoby do planowania przestrzennego.  

Burmistrz Rzgowa Mateusz Kamiński powiedział, że uzgodnienia stają się barierą w realizacji 

planów, szczególnie z GDDKiA. Ponadto burmistrz powiedział, że wykonywanie większej 

liczby planów spowoduje wejście w procedury przetargowe, poza tym ciężko znaleźć 

specjalistów z zakresu planowania przestrzennego, którzy będą pracować na stałe.  

 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do 

głosowania.  

W głosowaniu – 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XXV/230/2020 w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części północnej 

miejscowości Grodzisko. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (13 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Kamila 

Kuźnicka, Radosław Pełka, Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, Jarosław 

Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Stanisław Zaborowski 

„NIEOBECNI” (2 radnych) 

Paweł Redzynia, Zbigniew Waprzko 

 

Ad.9.  

W dyskusji wzięli udział, m.in.: 

Burmistrz Mateusz Kamiński wyjaśnił, że w planie zostanie określone jedynie nachylenie 

dachów dwuspadowych.  

Radny Marek Bartoszewski powiedział, że w tym terenie jest wiele do poprawy oprócz dachów.  

Inspektor ds. planowania przestrzennego Agnieszka Krawiec powiedziało, że nie określono w 

terenie projektowanego planu terenów mieszkaniowych z uwagi na analizę studium, z której 

wynikało przeinwestowanie w tym terenie. Na chwile obecną jest to teren rolny, zabudowa 

może powstać po wydaniu warunków zabudowy, co jest korzystniejsze.   

Wiceprzewodniczący rady Zbigniew Cisowski jest bardzo zadowolony, że gmina przystąpi do 

opracowania mpzp dla tego terenu.  

 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do 

głosowania.  

W głosowaniu – 12 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”, 2 „brak głosu” Rada 

Miejska w Rzgowie postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XXV/231/2020 w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

części miejscowości Konstantyna. 
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Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (12 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Rafał Kluczyński, Kamila Kuźnicka, Radosław Pełka, 

Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-

Kubasa, Ewa Tyll, Stanisław Zaborowski 

„BRAK GŁOSU” (2 radnych) 

Wiesław Gąsiorek, Paweł Redzynia 

„NIEOBECNI” (1 radny) 

Zbigniew Waprzko 

 

Ad.10. 

W dyskusji wzięli udział: 

Burmistrz Mateusz Kamiński powiedział, że przedstawił projekt uchwały z uwagi na 

porządkowanie nazw ulic i placów w gminie stwierdzono, że w wykazie aktów prawa 

miejscowego przed majem 1990 r. brak jest wymienionej nazwy Placu 500-lecia.  

 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do 

głosowania.  

W głosowaniu – 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XXV/232/2020 w sprawie nadania nazwy placu w 

Rzgowie. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (14 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Kamila 

Kuźnicka, Radosław Pełka, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, 

Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Stanisław Zaborowski 

„NIEOBECNI” (1 radny) 

Zbigniew Waprzko 

 

Ad.11. 

Radni mieli wątpliwości, co do zaproponowanej uchwały przez Burmistrza i przedłużenia  

ul. Kusocińskiego, w związku z czym Burmistrz złożył wniosek formalny o zdjęcie 

przedmiotowej uchwały z porządku obrad.  

 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka poddał pod głosowanie wniosek formalny 

Burmistrza Rzgowa.  

W głosowaniu bezwzględną większością głosów – 14 „za”, 0 „przeciw”,  

0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie postanowiła o zdjęciu przedmiotowej 

uchwały z porządku obrad.  

 

Punkt zdjęty z porządku obrad.  

 

Ad.12. 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do 

głosowania.  

W głosowaniu – 13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”, 1 „brak głosu” Rada 

Miejska w Rzgowie postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XXV/233/2020 w sprawie 

nadania nazwy ulicy w Bronisinie Dworskim. 
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Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (13 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Radosław 

Pełka, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, Jarosław 

Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Stanisław Zaborowski 

„BRAK GŁOSU” (1 radny) 

Kamila Kuźnicka 

„NIEOBECNI” (1 radny) 

Zbigniew Waprzko 

 

Ad.13. 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do 

głosowania.  

W głosowaniu – 12 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XXV/234/2020 w sprawie nadania nazwy ulicy w 

Bronisinie Dworskim. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (12 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Radosław 

Pełka, Paweł Redzynia, Jan Spałka, Przemysław Szczech, Jarosław Świerczyński, Anna 

Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Stanisław Zaborowski 

„NIEOBECNI” (3 radnych) 

Kamila Kuźnicka, Kordian Skalski, Zbigniew Waprzko 

 

Ad.14. 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do 

głosowania.  

W głosowaniu – 13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XXV/235/2020 w sprawie nadania nazwy ulicy w 

Konstantynie. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (13 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Radosław 

Pełka, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, Jarosław 

Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Stanisław Zaborowski 

„NIEOBECNI” (1 radnych) 

Kamila Kuźnicka, Zbigniew Waprzko 

 

Ad. 15.  

W dyskusji wzięli udział, m.in: 

Burmistrz Mateusz Kamiński wyjaśnił, że zaproponował 3 tereny do dzierżawy w Gospodarzu 

i dwóch działek w Rzgowie.  

Radny Marek Bartoszewski zapytał czy nikt nie wnioskował do burmistrza o wykup działki w 

Rzgowie przy Centrum handlowym Ptak. 

Kierownik Justyna Pierzyńska wyjaśniła, że gmina nie może sprzedać tej działki, ponieważ w 

planie miejscowym zaplanowana jest pod poszerzenie ul. Rzemieślniczej.  
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Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do 

głosowania.  

W głosowaniu – 13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”, 1 „brak głosu” Rada 

Miejska w Rzgowie postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XXV/236/2020 w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy nieruchomości stanowiących 

własność Gminy Rzgów. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (13 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Radosław 

Pełka, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, Jarosław 

Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Stanisław Zaborowski 

„BRAK GŁOSU” (1 radny) 

Kamila Kuźnicka 

„NIEOBECNI” (1 radny) 

Zbigniew Waprzko 

 

Ad. 16.  

W dyskusji wzięli udział, m.in.: 

Burmistrz Mateusz Kamiński powiedział, że zmiana polega na zwiększeniu częstotliwości 

odbioru odpadów segregowanych z „raz w miesiącu” na „dwa razy w miesiącu”. Uchwała 

wchodzi w życie od maja 2021 r. czyli od momentu, gdy gmina będzie miała podpisaną nową 

umowę z wykonawcą na odbiór odpadów. Uchwała jest potrzebna do tego, aby można było 

przeprowadzić przetarg we wrześniu.   

Kierownik Gospodarki Komunalnej Adam Stawiany wyjaśnił, że należy skonstruować tak 

postępowanie przetargowe aby gmina miała kontrolę odbieranych odpadów z ternu gminy.  

Zwiększenie częstotliwości odbioru odpadów segregowanych ma mieć przełożenie na 

zmniejszenie ceny w przetargu. Zmiana uchwały jest też na wniosek mieszkańców.   

Radny Jarosław Świerczyński zastanawia się czy nie byłoby zasadnym wprowadzenie odbioru 

popiołu sezonowo, jak było na początku. Być może wygenerowałoby to pewne oszczędności.  

Częstotliwość odbioru odpadów zwiększy koszty. Brak wzmianki na temat kontenerów, czy 

gmina zakupi kosze czy to też mieszkańcy wyposażą swoje nieruchomości w kosze.  

Radny Kordian Skalski uważa, że zwiększenie częstotliwości odbioru odpadów zwiększy 

opłatę za odbiór odpadów.  

Kierownik Gospodarki Komunalnej Adam Stawiany wyjaśnił, że nie była żadna robiona 

kalkulacja kosztów w tym momencie. Zmiana uchwały wynika z wniosków mieszkańców.  

Burmistrz Mateusz Kamiński powiedział, że będzie prowadzona akcja informacyjna dla 

mieszkańców gminy Rzgów dotycząca segregacji odpadów.   

Radny Kordian Skalski (Ad Vocem) uważa, że o częstotliwości odbioru odpadów można 

rozmawiać w momencie gdy zna się potencjalne ceny za odbiór odpadów.  

Kierownik Gospodarki Komunalnej Adam Stawiany powiedział, że jakiekolwiek działania 

Urzędu co do zmiany sposobu czy częstotliwości i tak powodują podwyższenie ceny.  

Burmistrz Mateusz Kamiński powiedział, że przyjął pewien sprawdzony wzorzec z pewnej 

gminy i liczy że w gminie Rzgów uda się go zrealizować. Mieszkańcy muszą mieć świadomość 

że muszą segregować śmieci, inaczej wzrost cen będzie znaczny.  

Kierownik Gospodarki Komunalnej Adam Stawiany powiedział, że w tej chwili nie ma innej 

opłaty niż za odpady segregowane, może być jeszcze opłata karna za nieprawidłowe 

posegregowanie odpadów.  

Radny Jarosław Świerczyński (Ad Vocem) uważa, że należy uświadamiać mieszkańców, a 

także snuć daleko idące plany na przyszłość.  
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Kierownik Gospodarki Komunalnej Adam Stawiany powiedział, że w tej chwili mało realne 

jest zawarcie umowy na okres 2 lat, ponieważ przedsiębiorcy twierdzą że nie są w stanie 

przewidzieć kosztów, co wiąże się z podwyżkami cen opłaty za odbiór odpadów.  

Radny Paweł Redzynia (Ad Vocem) podziela obawy, że zwiększona częstotliwość odbioru 

odpadów wpłynie na cenę. Czy była robiona analiza kosztów? Warto na Zebraniach Wiejskich 

uświadomić mieszkańców, że planowany jest wzrost ceny przy zwiększonej częstotliwości.  

Radny Jan Spałka uważa, że opłata za bioodpady powinna być ustalana na wniosek, gdyż 

niektórzy mieszkańcy nie oddają w ogóle bioodpadów a muszą za nie płacić.  

Kierownik Gospodarki Komunalnej Adam Stawiany wyjaśnił radnym, że gmina będzie płacić 

wagowo za śmieci, a nie mieszkaniec. Kontrola będzie polegała na warzeniu śmieciu 

odebranych od mieszkańców z danego regionu, tak aby wagowo najwięcej było odpadów 

segregowanych, za które gmina płaci najmniej przedsiębiorcy.  

Radna Kamila Kuźnicka powiedziała, że należy podjąć działania informacyjne wśród 

mieszkańców.  

Burmistrz Mateusz Kamiński powiedział, że zwiększenie częstotliwości wprowadzono z uwagi 

na wnioski mieszkańców, którzy zgłaszali że odpady wyglądają nieestetycznie przez miesiąc. 

A poza tym nie zawsze firma wyrabia się aby odebrać odpady w terminie.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka (Ad Vocem) zwrócił uwagę, że jeśli zwiększa się 

częstotliwość odbioru odpadów segregowanych to powinno się zmniejszyć częstotliwość 

odbioru odpadów zmieszanych. To dałoby szansę na zmianę ceny.  

Kierownik Gospodarki Komunalnej Adam Stawiany powiedział, że taka zmiana nie zostanie 

zaopiniowana pozytywnie przez Sanepid.  

 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do 

głosowania.  

W głosowaniu – 10 „za”, 2 „przeciw”, 1 „wstrzymujących się”, 1 „brak głosu” Rada 

Miejska w Rzgowie postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XXV/237/2020 w sprawie 

szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (10 radnych) 

Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Kamila Kuźnicka, Radosław Pełka, 

Jan Spałka, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Stanisław Zaborowski 

„PRZECIW” (2 radnych) 

Paweł Redzynia, Kordian Skalski 

„WSTRZYMUJĄCY SIĘ” (1 radny) 

Przemysław Szczech 

„BRAK GŁOSU” (1 radny) 

Marek Bartoszewski 

„NIEOBECNI” (1 radny) 

Zbigniew Waprzko 

 

Ad. 17.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do 

głosowania.  

W głosowaniu – 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”, 1 „brak głosu” Rada 

Miejska w Rzgowie postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XXV/238/2020 w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie umowy w zakresie dopłaty w formie dofinansowania zadań 

własnych organizatorów w zakresie przewozów autobusowych o charakterze użyteczności 

publicznej. 
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Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (14 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Kamila 

Kuźnicka, Radosław Pełka, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, 

Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Stanisław Zaborowski 

„BRAK GŁOSU” (1 radny) 

Zbigniew Waprzko 

 

Ad. 18.  

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji po rozpatrzenie skargi wystąpiła do Rady z wnioskiem  

o przyjęcie skargi jako bezzasadną.  

 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do 

głosowania.  

W głosowaniu – 14 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XXV/239/2020 w sprawie rozpatrzenia skargi na 

działalność Burmistrza Rzgowa. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (14 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Kamila 

Kuźnicka, Radosław Pełka, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, 

Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 

„WSTRZYMUJĄCY SIĘ” (1 radnych) 

Jarosław Świerczyński 

 

Ad. 19.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do 

głosowania.  

W głosowaniu – 13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XXV/240/2020 w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Rzgów na lata 2020-2034. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (13 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Kamila 

Kuźnicka, Radosław Pełka, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Przemysław Szczech, Jarosław 

Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko 

„NIEOBECNI” (2 radnych) 

Jan Spałka, Stanisław Zaborowski 

 

Ad. 20.  

W dyskusji wzięli udział: 

Radny Jarosław Świerczyński zapytał czy nie można przekazać 200 tys. zł dla OSP Rzgów na 

zakup samochodu, jeśli OSP Starowa Góra nie udało się uzyskać dofinansowania na zakup.   

Burmistrz Mateusz Kamiński powiedział, że niedługo OSP Rzgów rozpisze przetarg, w razie 

gdy braknie środków burmistrz będzie decydować co dalej. Jeżeli chodzi o OSP Starowa Góra 

to nadal jest szansa na dofinansowanie.  

Radnym Jarosław Świerczyński zapytał czy tramwaj będzie ustawiony jak najbliżej chodnika, 

a nie skateparku.  

Burmistrz Mateusz Kamiński potwierdził, że jest to tak planowane.  
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Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do 

głosowania.  

W głosowaniu – 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XXV/241/2020 w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Rzgów na rok 2020. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (15 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Kamila 

Kuźnicka, Radosław Pełka, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, 

Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko, Stanisław 

Zaborowski 

 

Przerwa 30 min.  

 

Ad. 21.  

a) debata nad „Raportem o stanie Gminy Rzgów za 2019 rok” 

Do debaty nad Raportem o stanie gminy Rzgów za rok 2019 nie zgłosił się żaden mieszkaniec. 

Ze strony radnych również nie było pytań.  

 

b) Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do 

głosowania.  

W głosowaniu bezwzględną większością głosów ustawowego składu – 12 „za”,  

0 „przeciw”, 1 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie postanowiła o przyjęciu 

Uchwały Nr XXV/242/2020 w sprawie udzielenia Burmistrzowi Rzgowa wotum zaufania 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (12 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Rafał Kluczyński, Kamila Kuźnicka, Radosław Pełka, 

Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, 

Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 

„WSTRZYMUJĄCY SIĘ” (1 radny) 

Paweł Redzynia 

„NIEOBECNI” (2 radnych) 

Wiesław Gąsiorek, Jarosław Świerczyński 

 

Ad. 22.  

a) przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Rzgów za rok 2019 wraz z 

informacją o stanie mienia komunalnego oraz sprawozdania finansowego za rok 2019. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Burmistrz Rzgowa Mateusz Kamiński przedstawił najistotniejsze kwoty ze sprawozdania.  

 

b) Opinię RIO w Łodzi dotyczącą sprawozdania Burmistrza Rzgowa z wykonania budżetu za 

rok 2019 odczytał Przewodniczący Rady Radosław Pełka. Opinia stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu.  

 

c) Opinię Komisji Rewizyjnej dotyczącą rozpatrzenia sprawozdania z wykonania budżetu 

Gminy Rzgów za rok 2019 wraz z informacją o stanie mienia komunalnego, opinią RIO w 

Łodzi oraz sprawozdania finansowego za rok 2019 przedstawił Przewodniczący Komisji 

Zbigniew Waprzko. Opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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d) Brak.  

 

e) Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do 

głosowania.  

W głosowaniu – 13 „za”, 0 „przeciw”, 2 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XXV/243/2020 w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Rzgów 

za 2019 r. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (13 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Kamila 

Kuźnicka, Radosław Pełka, Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, Anna Tumińska-

Kubasa, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 

„WSTRZYMUJĄCY SIĘ” (2 radnych) 

Paweł Redzynia, Jarosław Świerczyński 

 

Ad.23.  

a) Wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium z wykonania budżetu za 

rok 2019 Burmistrzowi Rzgowa przedstawił Przewodniczący Komisji Zbigniew Waprzko. 

Wniosek stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

b) Opinię RIO w Łodzi w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium 

Burmistrzowi Rzgowa za rok 2019 odczytał Przewodniczący Rady Radosław Pełka. Opinia 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

c) Brak.   

 

d) Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do 

głosowania.  

W głosowaniu bezwzględną większością głosów ustawowego składu – 13 „za”,  

0 „przeciw”, 2 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie postanowiła o przyjęciu 

Uchwały Nr XXV/244/2020 w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Rzgowa z 

tytułu wykonania budżetu za rok 2019. 

 

„ZA” (13 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Kamila 

Kuźnicka, Radosław Pełka, Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, Anna Tumińska-

Kubasa, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 

„WSTRZYMUJĄCY SIĘ” (2 radnych) 

Paweł Redzynia, Jarosław Świerczyński 

 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka w imieniu Rady Miejskiej w Rzgowie złożył 

podziękowania wraz z kwiatami na ręce Burmistrza Rzgowa Mateusza Kamińskiego w związku 

z udzieleniem absolutorium.  

 

Ad.24. 

W dyskusji wzięli udział: 

Radny Wiesław Gąsiorek wyjaśnił, że nie brał udziału w głosowaniu nad wotum zaufania dla 

Burmistrza Rzgowa, ponieważ miał problemy techniczne z aplikacją służącą do oddania głosu 

i nie mógł zagłosować. Jednakże oświadczył, że jest za udzieleniem wotum burmistrzowi.  



PROJEKT 

13 

 

Radny Paweł Redzynia poruszył temat przeniesienia przystanku na ul. Czartoryskiego w Starej 

Gadce w stronę Łodzi. Burmistrz zmienił zdanie, że przystanek jednak nie będzie przenoszony, 

o czym sołectwo nie zostało poinformowane. Radny ma nadzieje że w przyszłości przepływ 

informacji będzie lepszy.  

Burmistrz Mateusz Kamiński (Ad Vocem) powiedział, że problemem jest bezpieczeństwo a nie 

miejsce przystanku, w związku z czym Urząd zadba o to bezpieczeństwo. W tej kwestii 

burmistrz szuka dobrego rozwiązania. W Starej Gadce połowa mieszkańców chciała 

przeniesienia przystanku a połowa nie. Powstaje projekt budowy chodnika na ul. Kombajnowej 

i na tym etapie można zaprojektować przejście dla pieszych w innym miejscu. Ponadto 

Burmistrz będzie szukał rozwiązania z zakresu bezpieczeństwa ruchu drogowego ze 

specjalistami. Burmistrz wpisze to miejsce jako miejsce, w którym zostanie poprawione 

bezpieczeństwo. Burmistrz pracuje nad porozumieniem z Łodzią, aby wykonać instalację 

świetlną na skrzyżowaniu z ul. Zastawną.    

Radny Paweł Redzynia (Ad Vocem) powiedział, że chodzi o bezpieczeństwo a nie o 

przeniesienie przystanku. Należy pamiętać że są tam dwa przejścia dla pieszych.  

Radny Rafał Kluczyński zwrócił uwagę, że budynek Poczty w Rzgowie posiada niesprawną 

instalację odgromową. Radny zapytał czy odbył się odbiór ul. Zielonej w Rzgowie.  

Radny Kordian Skalski zapytał jakie burmistrz ma możliwości aby uczulić właścicieli sklepów 

w gminie aby ich klienci zakładali maseczki ochronne w sklepie. Być może warto zwrócić 

uwagę Policji aby dokonała kontroli w tym zakresie.  

Burmistrz Mateusz Kamiński (Ad Vocem) powiedział, że podejmie działania dotyczące 

obowiązku zakładania maseczek ochronnych w stosunku do mieszkańców.  

Radny Wiesław Gąsiorek poinformował, że jedna z posesji w Guzewie jest zdewastowana i 

grozi zawaleniem, budynek jest prywatny ale nie ma zainteresowania ze strony właścicieli.   

Radna Anna Tumińska-Kubasa zapytała jak wygląda sytuacja z odwodnieniem na  

ul. Zachodniej u Gealana. 

Burmistrz Mateusz Kamiński (Ad Vocem) poinformował, że nie zostało jeszcze podpisane z 

porozumienie z Gealanem jak w przyszłości rozwiążą sprawę odwodnienia, ale na bieżąco jest 

to monitorowane. Burmistrz zgłosił uwagi, co do koszenia rowów przy cieku Struga. 

Mieszkańcy podczas tych ostatnich opadów nie zgłaszali miejsc, które byłyby zalane. Patrząc 

globalnie sytuacja w gminie podczas ostatnich opadów jest opanowana.  

Radna Anna Tumińska-Kubasa (Ad Vocem) zawnioskowała, aby Burmistrz w porozumieniu ze 

Spółką Wodna udrożnić rów między ul. Spacerową a ul. Cegielnianą.  

Radny Przemysław Szczech powrócił do kwestii autobusu, mieszkańcy czekają na reakcję 

Burmistrza.  

Burmistrz Mateusz Kamiński (Ad Vocem) powiedział, że na pewno odbędzie się spotkanie w 

tej kwestii z przedstawicielami. Głównym odbiorcom są dzieci, na chwilę obecną nie wiadomo 

jak będzie wyglądał nowy rok szkolny.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka zwrócił uwagę, że podczas koszenia poboczy 

wyrzucane są różne śmieci, m.in. szkło. Warto zwrócić na to uwagę i uczulić osoby, które 

wykonują tę pracę, aby to sprzątały. Ponadto należy zwrócić uwagę na czyszczenie kratek na 

odwodnienie z piachu, ponieważ podczas ulewy odwodnienie nie będzie służyć. 

Przewodniczący zwrócił uwagę, że z posesji przy przystanku na ul. Krasickiego wystają wielkie 

gałęzi, które utrudniają ruch na chodniku.  

Dyskutowano także o światłowodzie w gminie Rzgów i możliwym dostawcy tego światłowodu. 

Burmistrz będzie zajmował się tym tematem.   

Radny Marek Bartoszewski poprosił, aby ustawić znak pierwszeństwa przejazdu od Huty 

Wiskickiej do Bronisina Dworskiego.  

Burmistrz Mateusz Kamiński (Ad Vocem) powiedział, że planuje spotkanie z mieszkańcami ul. 

Gruntowej. Co do Bronisina Burmistrz będzie rozmawiał ze specjalistami w tej kwestii.  
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Radna Kamila Kuźnicka poprosiła o postawienie znaku zakaz wyprzedzania na ul. Centralnej 

w Starowej Górze.  

Burmistrz Mateusz Kamiński skonsultuje tę kwestię ze specjalistami.  

 

Ad. 25. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Radosław Pełka o godz. 14:19 

zamknął obrady XXV sesji Rady Miejskiej w Rzgowie.  

 

Dokładny zapis obrad XXV sesji znajduje się na stronach: 

- Biuletynu Informacji Publicznej www.bip.rzgow.pl w zakładce Rada Miejska w Rzgowie – 

zapis obrazu i dźwięku z sesji Rady Miejskiej kadencja 2018-2023, rok 2020.  

- www.rzgow.pl w zakładce Sesje Rady Miejskiej On-Line.   

 
 

Protokół sporządziła:     Obradom przewodniczył: 

 
 

Inspektor ds. obsługi Rady Miejskiej            Przewodniczący Rady Miejskiej 

  Karolina Jardzioch           w Rzgowie 

          Radosław Pełka 
 

http://www.bip.rzgow.pl/
http://www.rzgow.pl/

